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Retsudvalget

Til:

Dato:

Justitsministeren

11. maj 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1080
Under henvisning til ministerens besvarelse af Folketingets Retsudvalg alm. 
del - spørgsmål 905, skal svaret forståes således, at ministeren ikke mener, 
det vil være relevant at få belyst, hvad enkeltsager af en karakter som røveriet 
mod Dansk Værdihåndtering koster af politiressourcer? Er ministeren ikke 
enig i, at en sådan vurdering eller kednskab til ressourceforbruget i sager af 
den karkaterkan forebygge, at f.eks. en enkelt sag ikke kan lægge en hel 
politikreds ned og gør at man kunne vurdere, om der er behov for en særlig 
pulje af penge, som de enkelte kredse kan søge om, når de får større sager 
en hvad der er sædvanligt.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Line Barfod (EL).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Line.Barfod@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup

formand
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